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7/10-13 (řádné) zasedání ze dne 20. 10. 2011 

Č.j.: VŠTE005008/2011 
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Přítomni: 

Mgr. Zdeněk Caha, Ph.D., Šárka Exnerová, Jakub Hořický, Mgr. Ivana Jílková, Ing. Marie Slabá, 

RNDr. Stanislav Škoda, Ph.D., Zdeněk Znamenaný. 

Nepřítomni: 

Ing. Tsolmon Jambal, Ph.D., Kateřina Kunciterová, prof. Ing. Radimír Novotný DrSc., Ing. Pavel Rousek. 

Hosté: 

Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D., Jiří Tomek, Markéta Šestáková 

Zasedání Akademického senátu VŠTE se zúčastnilo 7 členů. Akademický senát VŠTE byl usnášeníschopný. 

Zasedání vedla Šárka Exnerová (místopředsedkyně AS), zápis provedla tajemnice AS Bc. Eva Pšikalová. 

 

Akademický senát VŠTE předkládá následující body programu jednání: 

 

Program mimořádného zasedání č. 6/10–13: 

1. Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti pro oblast vysokých škol pro rok 2012 

(předkládá pověřený rektor) 

2. Návrh na jmenování člena AR – docenta Zdeňka Kutnara (předkládá pověřený rektor) 

3. Rozpočet VŠTE na rok 2011 (předkládá pověřený rektor) 

4. Návrh delegátů do studentské komory RVŠ (předkládá Šárka Exnerová) 

5. Přijímací řízení pro AR 2012/2013 (předkládá pověřený rektor) 

6. Různé 

 

Hlasování o tomto návrhu: 

7 – 0 – 0 

PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

  



 

Stránka 3 z 4 
 

Ad. 1. Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, 

umělecké a další tvůrčí činnosti pro oblast vysokých škol pro rok 2012 

Materiál byl projednán na Akademické a Správní radě VŠTE, a to bez připomínek. Pověřený rektor dále 

seznámil přítomné senátory s hlavními body materiálu a představil vytyčené cíle VŠTE pro rok 2012. 

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE schvaluje Aktualizaci Dlouhodobého záměru vzdělávací 

a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti pro oblast vysokých škol 

pro rok 2012. 

Hlasování o tomto návrhu: 

7 – 0 – 0 

PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 

Návrh usnesení byl přijat. 

Ad. 2. Návrh na jmenování člena AR – docenta Zdeňka Kutnara 

Představení docenta Kutnara přítomným členům AS na základě jeho životopisu, který byl senátorům 

zaslán s podklady jednání. Senát nemá žádné výhrady k návrhu jmenovat doc. Kutnara členem 

Akademické rady VŠTE. 

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE schvaluje návrh pověřeného rektora na jmenování člena 

Akademické rady VŠTE doc. Ing. Zdeňka Kutnara, CSc. 

Hlasování o tomto návrhu: 

7 – 0 – 0 

PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 

Návrh usnesení byl přijat. 

Ad. 3. Rozpočet VŠTE na rok 2011 

Pověřený rektor předložil akademickému senátu aktuální znění rozpočtu VŠTE na rok 2011. 

Návrh usnesení: Akademický senát schvaluje rozpočet VŠTE pro rok 2011 v předložené podobě. 

Hlasování o tomto návrhu usnesení. 

7 – 0 – 0 

PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 

Návrh usnesení byl přijat. 

Ad. 4. Návrh delegátů do studentské komory RVŠ 

Počátkem roku 2012 dochází ke změně funkčního období celé RVŠ, a to pro roky 2012-2014. Je 

nezbytné určit delegáty za VŠTE pro následující funkční období. 

Stávající zástupce z řad Akademických pracovníků není potřeba z pozic delegátů odvolávat, 

proto zůstanou delegáty i pro další funkční období RVŠ. Jmenovitě se jedná o: 

 prof. Ing. Radimíra Novotného, DrSc., jakožto delegáta do sněmu a předsednictva 

 Ing. Pavla Rouska, jakožto delegáta do sněmu 
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Z řad studentů došlo k odstoupení stávajících členů – Lucie Auředníková, František Bruckbauer 

– proto je nutné zvolit nové zástupce do SK RVŠ. Šárka Exnerová navrhuje tyto studenty: 

 Delegát do Studentské komory RVŠ: Markéta Šestáková 

 Náhradník delegáta do Studentské komory RVŠ: Jiří Tomek 

Kandidáti s tímto návrhem souhlasí. 

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE deleguje do Rady vysokých škol pro funkční období 

2012–2014 tyto zástupce: 

a) delegáta do sněmu a předsednictva prof. Ing. Radimíra Novotného, DrSc., 

b) delegáta do sněmu Ing. Pavla Rouska, 

c) delegáta do Studentské komory Markétu Šestákovou, 

d) náhradníka delegáta do Studentské komory Jiřího Tomka. 

Hlasování o tomto návrhu usnesení. 

7 – 0 – 0 

PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 

Návrh usnesení byl přijat. 

Ad. 5. Přijímací řízení pro AR 2012/2013 

Pověřený rektor informoval senátory o přijímacím řízení pro akademický rok 2012/2013 pro studijní 

obory Konstrukce staveb a Ekonomika a management. Pro stavební management není zatím přijímací 

řízení vyhlášeno z důvodu plánované reakreditace oboru. 

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE bere na vědomí informace o přijímacím řízení pro AR 

2012/2013 

Hlasování o tomto návrhu usnesení. 

7 – 0 – 0 

PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 

Návrh usnesení byl přijat. 

Ad. 6. Různé 

 Šárka Exnerová: podala informace o prezentaci SU VŠTE v Brně u příležitosti V. konference České 

studentské unie a II. meziuniverzitního veletrhu studentských organizací v ČR, které se účastnila 

společně s Jakubem Hořickým (předsedou SU VŠTE). 

V Českých Budějovicích dne 20. 10. 2011 

Zapsala:  Bc. Eva Pšikalová, v.r. 

Ověřili:  Šárka Exnerová, v.r. 

  Jakub Hořický, v.r. 


